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РЕФЕРАТ

Дипломная работа: 81 с., 11 рис., 16 табл., 44 ист., 11 прил.
ФИНАНСОВОЕ  СОСТОЯНИЕ  БАНКА,  АНАЛИЗ  ФИНАНСОВОГО

СОСТОЯНИЯ  БАНКА,  ФАКТОРЫ,  ВЛИЯЮЩИЕ  НА  ФИНАНСОВОЕ
СОСТОЯНИЕ БАНКА, ТИПЫ УСТОЙЧИВОСТИ БАНКА

Объектом исследования является деятельность ОАО ”Белинвестбанк“.
Предмет исследования – показатели оценки финансового состояния банка.
Цель  дипломной  работы:  разработать  мероприятия  по  улучшению

финансового состояния ОАО ”Белинвестбанк“.
В ходе исследования были поставлены и решены следующие задачи:
-  изучена сущность финансового состояния банка;
-  определены факторы, оказывающие влияние на изменение финансового

состояния;
- изучена методология проведения оценки финансового состояния банка;
-  проведена оценка эффективности управления активами и пассивами ОАО

”Белинвестбанк“; 
-  совершён  анализ  показателей,  характеризующих  финансовое  состояние

ОАО ”Белинвестбанк“;
-   рассмотрены  перспективы  улучшения  финансового  состояния  ОАО

”Белинвестбанк“;
- проведена оценка эффективности предложенных мероприятий.
Методы  исследования:  экономико-статистический,  графический  и

табличный методы, а также анализ, классификация, обобщение.
Автор  работы  подтверждает,  что  приведенный  в  ней  расчетно-

аналитический  материал  правильно  и  объективно  отражает  состояние
исследуемого  процесса,  а  все  заимствованные  из  литературных  и  других
источников  теоретические,  методологические  и  методические  положения  и
концепции сопровождаются ссылками на их авторов.

                                                                    _________________________
           (подпись студента)
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ABSTRACT

Thesis: 81 pag., 11 draw., 16 tabl., 44 sour., 11 suppl.
FINANCIAL CONDITION OF THE BANK, ANALYSIS OF THE FINANCIAL

CONDITION  OF  THE  BANK,  FACTORS  AFFECTING  THE  FINANCIAL
CONDITION OF THE BANK, TYPES OF STABILITY OF THE BANK

The object of the study is the activity of JSC ”Belinvestbank“. 
The subject of the study indicators for assessing the financial condition of the

bank.
The  purpose  of  the  thesis:  to  develop  measures  to  improve  the  financial

condition of JSC ”Belinvestbank“.
In the course of the study, the following tasks were set and solved:
- the essence of the financial condition of the bank has been studied;
- the factors influencing the change in financial condition are determined;
-  the  methodology  of  assessing  the  financial  condition  of  the  bank  has  been

studied;
- an assessment of the effectiveness of asset  and liability management of JSC

”Belinvestbank“ was carried out; 
-  the  analysis  of  indicators  characterizing  the  financial  condition  of  JSC

"Belinvestbank“ has been completed;
- the prospects of improving the financial condition of JSC ”Belinvestbank“ are

considered;
- an assessment of the effectiveness of the proposed measures was carried out.
Research methods: economic and statistical, graphical and tabular methods, as

well as analysis, classification, generalization.
The author of the work confirms that the computational and analytical material

presented in it correctly and objectively reflects the state of the process under study, and
all theoretical, methodological and methodological provisions and concepts borrowed
from literary and other sources are accompanied by references to their authors.

                                                     ________________________
         (student signature)
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